
 
 
 
 
   
 
 

FAU – Frøyland skule 
 

 
Møtereferat 

 
Dato:  
 
 
Møtereferent:  
 
 

 
05.21.2025 
 
 
Vivian H. Haga 

 

Til stede: Rektor - Karen Helene Seppola (KHS)  
1. trinn – Morten Gullbrekken Seglem (MGS) 
3. trinn – Ingrid Marie Haga (IMH) 
4. trinn – Ole E. Amundsen (OEA) 
5. trinn – Anny K. Aamodt (AKA) 
6. trinn – Kenth Magne Åsebø-Trodal (KMÅ) 
7. trinn – Vivian H. Haga (VHH) 

Forfall: 2. trinn – Frode Hagerup (FHA) 
 

Sak Behandlet Ansvarlig/frist 

1 Godkjenning av referat  

2 

Tilbakemelding på saker fra forrige møte: 

- Skolefrukt vil bli bestilt 

- Julegudstjeneste, ikke påskegudstjeneste. 

- SU – Kalberg – har vært i kontakt med noen i Time kommune. 

Betongelement plassert ved strømhus v/nedsiden av skolen. 

- 17.mai faner – Dugnad for FAU til 2026 – lage faner? 

- Svømming - Læreplan i kroppsøving (KRO01-05) | udir.no, det vil være 

3. og 4. trinn som bli prioritert fra Time kommune. Opplæring i 

Brynehallen. Kommer i gang fra august, frem til Sivdammen åpner 

igjen. 
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Revisjon av vedtekter for FAU  

- Reviderte vedtekter ferdigstilles av rektor. 

- Klare til 1. møte høsten 2025 

 

4 Forslag til årshjul for arbeidet i FAU  

https://www.udir.no/lk20/kro01-05


- Tas med til første møte høsten 2025. 
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Evaluering av FAU sitt arbeid  

– Hadde det vært et årshjul å følge, ville forutsetningene for arbeidet 
vært bedre. 

– En forventningsavklaring innad i FAU i oppstart av nytt skoleår. 
– En bedre kommunikasjonsflyt – i saksgang. Fra begynnelse til slutt i 

prosessen.  
– Være mer synlig – da på foreldremøter.  
– Valg av representant for kommende skoleår bør skje på våren. 
– God tone, åpen dialog og ryddige møter. 
– Bedre fremdrift -lage skriftlige planer og avklare ansvarsfordeling. 
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Tilbakemelding fra Olweus-undersøkelsen –  

- Tas første møte høsten 2025. 
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Andre saker til møtet: 

 

1. Fra Time kommune, Innspill til trafikksikringstiltak: 
FAU kan koma med innspel og ønske til trafikksikringstiltak for å 
trygga skulevegen.  
Anny har laget innspill der sikring i flere vegkryss blir nevnt – Karen tar 
utgangspunkt i dette og legger til  

                 

Ønsket er fotgjengerfelt over Fjellbekkvegen 

Forslaga fra FAU blir sendt til Time kommune.  

2. Innspill fra foresatte til arbeidsgruppe knyttet til digital praksis. 
FAU – tenker i utgangspunktet at dette alt ligger til FAU’s mandat. Men det 
bør være et tema tidligere i skoleløpet – Kan det komme tydelig informasjon 
til foresatte om rammene rundt den digitale praksisen til skolens iPad mm. 
Frøyland skule vil, med utgangspunkt i Time kommune og 
utdanningsdirektoratet, utarbeide informasjon til foresatte om digital 
praksis på skolen, elevene sin kompetanseutvikling, samt regler og rammer 
for bruk av iPad. I tillegg vil tema knyttet til digital praksis og foreldrerolla bli 
lagt inn i plan for foreldremøtene. FAU vil være foreldrene sin stemme inn i 

 



dette arbeidet. Fra skolen vil rektor og skolens digitaliseringspedagoger 
delta i samarbeidet.  
 

3. Innspill fra SU knyttet til tiltaket fra FAU for skolemiljøet 
Resultat – Olweus – bedre enn i fjor. 4,5% av elevene oppgir at de blir 
mobbet. Dette er en nedgang fra 7,5%. Til sammenligning svarer 12-15% av 
elevene i Norge i denne aldersgruppen at de blir mobbet 
(elevundersøkelsen). Olweusundersøkelsen gir skolen god informasjon om 
hvor, hvordan og i hvilke elevgrupper det er mobbing. Resultatene blir fulgt 
opp på skolen.  
 
Resultatene er også drøftet i Samarbeidsutvalget ved skolen. De kom med 
flere forslag til tiltak. F.eks. at FAU skulle arrangere en foreldrekveld med 
foredrag om digital mobbing. Her kan man bruke organisasjoner som 
Barnevakten eller lignende. Klassekontaktene bør arrangere foreldrekvelder 
slik at foresatte kan bli bedre kjent med hverandre. Digital mobbing og 
sosiale media må være tema på foreldremøtene. At voksne både på skolen 
og hjemme er tydelig på hvordan man skal oppføre seg mot hverandre, og 
følger opp dem som gjør noe som ikke er greit.  
FAU vil følge opp saka til høsten.  
 

4. Overlevering av informasjon fra årets 17.mai komite – til neste års 
kommende komite.  
Komite 2025:  Frédéric Ramon, Elin Lilleøre, Gøril Hole, Ole Kristian Hansen 
Hobberstad, Lene Haugland, Kjetil Kleppa, Marie Holmebakken Heggelund, 
Ann Iren Maudal Ødegaard. 
 

5. Få økonomioversikt over kontoer mm. 

 

 


